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Wczoraj Bojan i Okaka spotkali się z chłopcami, którzy uczestniczą w

“Players Lounge” Nike, a więc z najlepszymi młodymi graczami wybranymi

z amatorskich klubów z Rzymu. Przy okazji obaj zawodnicy udzielili

krótkich wywiadów.

 

BOJAN dla SKY SPORT

O swoim transferze do Romy

BK: To nie była łatwa zmiana, ale Rzym i atmosfera w klubie są idealne do

efektywnej pracy, która pozwala ci być szczęśliwym.

O Luisie Enrique

BK: Był wielkim piłkarzem, a teraz swoją wartość i swoje doświadczenie przenosi do

pracy trenera. Ma wielką osobowość i to na pewno uczyni go wielkim trenerem w

przyszłości.

O Lameli

BK: Lamela to młody gracz, jak my wszyscy. Przyszedł do nas z problemami z

kostką. Pracował bardzo dobrze i jestem szczęśliwy, że udało mu się strzelić w

niedzielę. Będzie mógł zrobić dla Romy wielkie rzeczy.

 

 

Pytania graczom zadali także chłopcy uczestniczący w projekcie.

Możecie nam dać jakąś radę? 

Bojan: Piłka nożna i sport to coś wartościowego. Kiedy trenujecie i gracie mecze,

powinniście zawsze pamiętać o zasadach panujących w piłce. Nie można o nich

nigdy zapominać. Żeby osiągnąć sukces trzeba ciężko pracować i wylać dużo potu. 

 Co czuliście, kiedy debiutowaliście w Barcelonie i Romie?

Okaka: Zadebiutowałem z Sampdorią. Wcześniej mecze oglądałem w telewizji.

Potem nagle się zorientowałem, że sam jestem ich bohaterem, że jestem na boisku

z tak wielkimi mistrzami jak Totti i Montella.
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Bojan: Dla mnie to była wielka radość. To także częściowe zrealizowanie celu dla

całej mojej rodziny.

Jacy są najmocniejsi z obecnie grających młodych napastników?

Okaka: Dla mnie Balotelli i Bojan. 

Bojan: Jest ich wielu, Nie można wymienić tylko jednego nazwiska.

A najlepsi obrońcy we Włoszech? 

Okaka: Samuel

Bojan: Nie mogę wymienić jednego nazwiska. Jestem tutaj od niedawna.

Dlaczego wybrałeś Romę? 

Bojan: Roma sprawiła, że poczułem się ważnym piłkarzem.

Dzisiejsza Roma?

Bojan: Ciężko pracujemy nad wielki projektem. Mój cel to jak najlepsza gra dla tej

drużyny.
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